
Referat FAU-møte 7. november 2023, Nordnes Skole 

 

1. Rektor orienterer 

- Skoleruten for neste skoleår er snart ferdig gjennomgått. Det vil bli én endring i 

forhold til tidligere år med planleggingsdag rett før skolestart hvor sfo vil være 

stengt (samme praksis gjennomføres på andre skoler). Dette pga det er behov for 

at skole og sfo har en felles planleggingsdag før skolestart. 

- I disse dager sendes trivselsundersøkelsen ut til 5.-7. trinn. 

Foreldreundersøkelsen vil også bli sendt ut nå. Usikkert når Olweus-

undersøkelsen blir tilgjengelig. 

- Skolen har hatt besøk av 13 personer fra Nederland som var på studietur.  

- Forberedelsene til skolejubileet den 21. nov er nå i full gang. Trinnene har jobbet 

med ulike tidsepoker, i tillegg har gjennomføringen vært aldersblandet hvor 

fadderbarn har jobbet med fadderklassene. Det blir sendt ut skjema med 

oppgaver til åpen dag, klassekontakter sørger for at alle oppgavene blir fordelt. 

All inntekt fra kakesalg mm vil gå til Nordnes Skoles Velforening som drifter 

Nordnestunet. Kaker som ikke blir solgt blir fryst og gitt til basaren til 

Nordnestunet. Det vil ikke bli julemarked på skolen i år, siden feiringen av jubileet 

erstatter dette. 

- Det blir SU-møte torsdag 14. desember kl 16-18. 

 

2. Valg av leder: Marianne Paasche, valg av nestleder: Hilde Kristin Godvik. 

 

3. FAU er invitert til å delta på et innspillsmøte ang. ny ungdomsskole i Bergen Sentrum. Vi 

avtalte å sende ut et skriv i Vigilo hvor alle foreldre/foresatte kan komme med innspill som vi 

tar med på møtet. Møtet blir den 15. november. 

 

4. Skoleskyss – Elever på forsterket avdeling opplever for tiden store utfordringer med 

skoleskyss. Pga samkjøring for enkelte barn veldig lang kjøretur og kommer sent hjem. Barna 

kommer også ofte for sent på skolen. Avvik sendes fra skolen jevnlig pga problemer med 

levering/henting, blant annet må ansatte gå på overtid pga barna ikke blir hentet i tide. 

Barna på forsterket er en sårbar gruppe, hvor mange ikke har språk, og det kan også være 

vanskelig for sjåføren dersom det ikke er en fast sjåfør pga enkelte barn har spesielle 

utfordringer. Forsterket avdeling planlegger å forfatte et skriv som Fau kan formidle videre. 

 

5.  Eventuelt: 

- Juletrefest – en forespørsel fra vara på 1. trinn om det er ønske om å arrangere 

en juletrefest på nyåret for 1. – 4. trinn hvor de eldre barna inviterer de yngre. 

Repr. tar dette opp videre med de andre repr. på trinnene og undersøker ønsker 

og muligheter. 

- Loddbøker til basaren for Nordnestunet kan hentes på skolen og leveres ut på 

hvert trinn. 

 

Neste FAU-møte er 5. desember. 


